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Oud-senator Patrick De Groote (N-VA) stapt uit politiek
Het Laatste Nieuws - 01 Dec. 2017

Oostkamp Fractieleider Patrick De Groote (59) uit Ruddervoorde zal bij de gemeenteraadsverkiezingen van volgend jaar niet
meer op de lijst van N-VA staan. De Groote was liefst 28 jaar lang gemeenteraadslid in Oostkamp, zetelde zes jaar in de
Kamer van Volksvertegenwoordigers en vier jaar in de Senaat.

“Ik zal het zeker missen, maar heb voor mezelf uitgemaakt dat er ook een leven na de politiek is”, zegt De Groote. “Enerzijds is
er mijn job als onderwijzer, wat behoorlijk veel energie vraagt, anderzijds wil ik meer tijd vrijmaken om te sporten en om samen
met mijn familie door te brengen.” De Groote was tussen 2004 en 2010 federaal volksvertegenwoordiger als opvolger van
Geert Bourgeois en Stefaan De Clerck. De vier daaropvolgende jaren bemachtigde hij een zetel in de Senaat. “Het was een eer
om ook op nationaal niveau de Oostkampse belangen te verdedigen. Met de commissie Defensie kreeg ik de kans om onze
militairen in Libanon, Afghanistan en Kosovo te bezoeken. Mijn wetsvoorstel om munitie te markeren en zo makkelijker daders
van aanslagen te identificeren, lag onlangs nog op tafel als mogelijke maatregel voor terrorismebestrijding. Op lokaal niveau lag
ik onder meer meer aan de basis van de plaatsing van AED-toestellen en de gemeentelijke thuiszorgsubsidie.” Stefaan Bollaert
wacht bij de volgende verkiezingen de moeilijke taak om De Groote - die in 2012 liefst 1.696 stemmen behaalde - op te volgen
als lijsttrekker. “Ik heb alle vertrouwen in het team”, aldus De Groote. “Zelf wil ik nog alle Oostkampenaren bedanken die mij
tijdens mijn lange loopbaan gesteund hebben.” (SDVO)

https://www.hln.be/regio/oostkamp/oud-senator-patrick-de-groote-n-va-stapt-uit-politiek~a014472f/

Benny Proot

Patrick De Groote (N-VA) zegt politiek vaarwel
Het Nieuwsblad - 01 Dec. 2017
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* Het Nieuwsblad : Regionaal: Oostende-Westhoek, Regionaal: Brugge-Oostkust

Oppositieboegbeeld Patrick De Groote (N-VA) zal volgend jaar niet deelnemen aan de gemeenteraadsverkiezingen en zegt de
politiek vaarwel. “Ik heb besloten om geen politieke mandaten meer op te nemen en de jongere generatie aan het woord te
laten”, motiveert hij zijn besluit.

De 59-jarige onderwijzer uit Ruddervoorde zit sinds 1989 in de Oostkampse gemeenteraad en zat ook tien jaar in het federaal
parlement, waarvan zes jaar in de Kamer en vier in de Senaat. “Het was mij een hele eer om samen met collega's uit diverse
partijen de Oostkampse belangen te verdedigen, zowel lokaal als nationaal. Ik heb altijd gestreden tegen onrechtvaardigheid
en hypocrisie. Zo legde ik ooit een gemeentelijk sluikstort bloot in het Nieuwenhovebos.”

De Groote lag naar eigen zeggen mee aan de basis van onder meer de gemeentelijke thuiszorgsubsidie, betere subsidiëring
en ondersteuning van de jeugdopleiding voor zaalsporters en het subsidiereglement voor AED-toestellen. “Als je als oppositie
kort op de bal speelt, dwing je de meerderheid naar een beter beleid. Zo kun je vanuit de minderheid standpunten realiseren.”

“Ik zal het missen”

“In de loop der jaren hebben we een gemotiveerde groep opgebouwd die het zal waarmaken. Ik blijf de N-VA ten volle steunen
en zal de politiek zeker missen. Maar er is een leven daarna. Mijn job als onderwijzer vergt behoorlijk veel energie en
daarnaast wil ik meer tijd vrijmaken voor mijn familie en om te sporten.” (aft)

aft
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* Het Laatste Nieuws : Oostkust

Fractieleider Patrick De Groote (59) uit Ruddervoorde zal bij de gemeenteraadsverkiezingen van volgend jaar niet meer op de
lijst van N-VA staan. De Groote was liefst 28 jaar lang gemeenteraadslid in Oostkamp, zetelde zes jaar in de Kamer van
Volksvertegenwoordigers en vier jaar in de Senaat.

"Ik zal het zeker missen, maar heb voor mezelf uitgemaakt dat er ook een leven na de politiek is", zegt De Groote. "Enerzijds is
er mijn job als onderwijzer, wat behoorlijk veel energie vraagt, anderzijds wil ik meer tijd vrijmaken om te sporten en om samen
met mijn familie door te brengen." De Groote was tussen 2004 en 2010 federaal volksvertegenwoordiger als opvolger van
Geert Bourgeois en Stefaan De Clerck. De vier daaropvolgende jaren bemachtigde hij een zetel in de Senaat. "Het was een eer
om ook op nationaal niveau de Oostkampse belangen te verdedigen. Met de commissie Defensie kreeg ik de kans om onze
militairen in Libanon, Afghanistan en Kosovo te bezoeken. Mijn wetsvoorstel om munitie te markeren en zo makkelijker daders
van aanslagen te identificeren, lag onlangs nog op tafel als mogelijke maatregel voor terrorismebestrijding. Op lokaal niveau lag
ik onder meer meer aan de basis van de plaatsing van AED-toestellen en de gemeentelijke thuiszorgsubsidie." Stefaan Bollaert
wacht bij de volgende verkiezingen de moeilijke taak om De Groote - die in 2012 liefst 1.696 stemmen behaalde - op te volgen
als lijsttrekker. "Ik heb alle vertrouwen in het team", aldus De Groote. "Zelf wil ik nog alle Oostkampenaren bedanken die mij
tijdens mijn lange loopbaan gesteund hebben." (SDVO)

“Er is ook leven na de politiek”
Krant van West-Vlaanderen - 01 Dec. 2017
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* Krant van West-Vlaanderen : Brugsch Handelsblad

OOSTKAMP - Het hing al een tijdje in de lucht. Patrick De Groote (59) houdt de politiek voor gezien en wil de fakkel doorgeven
aan de jongere generatie. Aan de volgende verkiezingen neemt hij niet meer deel en hij zal dus ook geen politieke mandaten
meer opnemen. Die beslissing heeft hij een jaar geleden al aan zijn afdelingsbestuur meegedeeld. Bart De Wever zal straks
meedelen dat Stefaan Bollaert de lijsttrekker wordt van N-VA Oostkamp.

Door Piet Himpens

“Ik zetel sedert 1989 in de gemeenteraad en ik heb er zes jaar Kamer van Volksvertegenwoordigers en 4 jaar Senaat opzitten”,
gaat Patrick De Groote van start.

“Met N-VA gaat alles goed. We hebben heel wat verkozenen op alle niveau’s. Ik ben een tevreden man en fier op onze
toekomstige ploeg. Het was een hele eer om samen met collega’s uit diverse partijen de Oostkampse belangen te verdedigen
zowel lokaal als nationaal.”

Knokken voor elke stem

“In de beginjaren moesten we knokken voor elke stem en de partijmiddelen waren toen erg beperkt. Maar we stonden steeds
paraat met onze groep ouwe getrouwen. Gelukkig hebben we in de loop der jaren een gemotiveerde groep gevormd die het in
de toekomst zal waarmaken.”

“Politiek is durven het verschil maken. Durven zeggen als het goed is maar evenzeer kritiek geven als het niet strookt met de
visie van de partij. Je maakt je er niet sympathiek mee tegenover het college maar je doet aan politiek, niet aan vriendjes
houden. Vroeg of laat straft de kiezer dit toch af.”

“Ik blijf N-VA 100 % steunen. Zal ik het missen? Jazeker. Maar het is goed geweest. Er is ook leven na de politiek. Mijn job als
onderwijzer doe ik heel graag maar die vergt behoorlijk wat energie. Daarnaast wil ik meer tijd vrijmaken om te sporten, om
samen met de familie door te brengen en ongedwongen aan activiteiten te kunnen deelnemen.”

“De politieke microbe kreeg ik niet mee van thuis uit. Op mijn 16de ging ik met mijn lief en latere schoonouders naar de
IJzerbedevaart in Diksmuide. In Brugge werd ik lid van VUJo (Volksuniejongeren) en leerde ik de gedreven politici Jean-Marie
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Bogaert en Guido Van In kennen. Daarnaast bewonderde ik ook het toenmalig boegbeeld Hugo Schiltz. Toen begon het te
kriebelen.”

“Onrechtvaardigheid en hypocrisie waren twee te bekampen strijdpunten. Zo legde ik in mijn eerste jaar als gemeenteraadslid
een gemeentelijk sluikstort bloot in Nieuwenhove. Oostkamp had toen weer een titel binnengehaald als groene gemeente en ik
haalde plastiek rouwkransen van onder de grond. De Groene gemeente stopte dus kerkhofafval in de grond. Na tussenkomst
van OVAM kreeg de gemeente twee maanden de tijd om de niet verteerbare fracties te verwijderen. Twee volle containers
werden bovengehaald. Dat werd toen voorpaginanieuws en zo begon het allemaal.”

“Ik lag mee aan de basis voor de gemeentelijke thuiszorgsubsidie; betere subsidiering en ondersteuning jeugdopleiding voor
zaalsporters, AED-toestellen en bijhorend subsidiereglement en andere beslissingen. Als je als oppositie kort op de bal speelt,
dwing je de meerderheid naar een beter beleid. Zo kun je vanuit de minderheid standpunten realiseren.”

In het parlement

“Toen Geert Bourgeois in juli 2004 tot Vlaams minister werd verkozen, mocht ik als zijn eerste opvolger naar de Kamer. Van
2008 tot 2010 werd ik opnieuw Kamerlid in opvolging van Stefaan De Clerck die minister van Justitie werd. Daarna was ik tot
2014 als opvolger nog lid van de Senaat.”

“De jaren in het parlement waren een enorme ervaring, een zeer boeiende job met heel wat uitdagingen. Al slorpt het enorm
veel van je tijd op, je wordt op dit niveau toch wel geleefd. Vandaar ook dat ik mijn vrouw Nele en mijn kinderen Maaike en Jelle
wil bedanken voor de vele steun die ze mij steeds bleven geven. Het politieke leven is een heel aparte en complexe wereld.”

“De eerste jaren volgde ik bijna alle commissies, de laatste jaren waren dat nog enkel buitenlandse zaken en defensie. Mijn
wetsvoorstel in verband met het markeren van munitie om zo gemakkelijk de daders van aanslagen te kunnen identificeren lag
onlangs op tafel als mogelijke maatregel voor terrorismebestrijding. Mijn resolutie tegen het vernielen van cultureel erfgoed in
oorlogssituaties werd eenparig goedgekeurd.”

“Samen met enkele parlementsleden uit de commissie defensie bezocht ik onze militairen in Libanon, Afghanistan en Kosovo.
Pakkend moment was ook het neerleggen van een bloemenkrans in Auschwitz en Birkenau samen met een delegatie van een
zevental parlementsleden. Idem voor de Menenpoort en aan de Arc de Triomphe in Parijs.”

Filmdocument

“Bert Bouljon heeft voor mij een onvergetelijk filmdocument gemaakt: ‘Ruddervoorde in Brussel’. Ik ben daar zeer dankbaar
voor. In 1830 zetelde Ruddervoordenaar Kannunik Andries in het voorlopig bewind als aangeduide vertegenwoordiger. Na
hem, ben ik de enige verkozen senator uit de gemeente.”
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* Krant van West-Vlaanderen : Brugsch Handelsblad

OOSTKAMP - Stefaan Bollaert wordt de lijsttrekker voor N-VA voor de komende gemeenteraadsverkiezingen. Even
voorstellen.

Stefaan Bollaert woont in Meulestee in Oostkamp. Hij is sinds 2003 getrouwd met Evy Declercq. Samen hebben ze drie
dochters Lieze, Fiebe en Marie. Twee goudvissen Fishstick en Moustache, twee konijnen Vlek en Pluis en een hond Bono
vervolledigen het gezin.

Stefaan geeft les in het derde leerjaar C van SASK in Sint-Kruis Brugge, nu ongeveer 26 jaar.

“Ik heb 18 jaar geleden mijn eerste stappen in de politiek gezet door toedoen van Patrick De Groote, maar toen zonder succes.
De Volksunie in Oostkamp was dan nog ‘klein’”, gaat Stefaan verder. “In 2012 werd ik verkozen als gemeenteraadslid. N-VA
haalde toen acht zetels binnen.”

“Bij de verkiezingen voor het Vlaams Parlement in 2014stond ik op de lijst als opvolger ergens helemaal achteraan en sprong ik
een gat in de ozonlaag met bijna 8000stemmen.”

“’Burgemeester worden’, dat schrijf ik in alle vriendenboeken die ik krijg van de kinderen op school bij...: ‘wens of droom’. Je
weet maar nooit. Mochten wij ooit de kans krijgen om te mogen samenwerken aan een nog beter Groot-Oostkamp, dan zou ik
daar trots op zijn. We trekken alvast als één team naar de kiezer straks. Wie burgemeester wordt, dat zien we dan later wel.”

“Als ik schepen zou mogen worden en mijn mandaat zou mogen kiezen, dan zou ik het liefst voor schepen van Sport en Cultuur
willen gaan.” (PH)

Page 5/5 | Copyright 2017 Belga. All rights reserved

http://api-production.gopress.be/storage/get/id/2017-12-01||3662||page54.pdf/hash/9ce921bbbeb09702e65ec93f35edb22c-f8fa8bb877e7dfd019363671942569e0638ae0d7/token/b578aec3d9d912cf13564e7863ae083160dbbaa11512113400/

	Inhoud
	Oud-senator Patrick De Groote (N-VA) stapt uit politiek
	Patrick De Groote (N-VA) zegt politiek vaarwel
	Oud-senator Patrick De Groote (N-VA) stapt uit politiek
	“Er is ook leven na de politiek”
	Nieuwe lijsttrekker voor N-VA




